
 

Referat SU-SMU 
 

Kragerø videregående skole  
 

 

Skoleår:  2023-24   
Møtedato: 22.05.24,  kl 11.35 – 13.00. 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder  Benedicte Helle, forfall. 

Stedfortreder Linn S Wang 
Nestleder (elev) Helene Clausen Endresen, forfall.  

Stedfortreder Adrian Bruksås 
Andre elevrepresentanter  Elevrådsstyret: Phillip fra 2STR, Luis fra1HS, Leander fra 1TEK, 

Ane fra 1ID, Gustav fra 1ST, Gustav 2TEK,  
Rektor/skolelederrepresentant  Hilde R Clausen 

Ansattrepresentant(er)  Atle Oppebøen 

Skoleeierrepresentant  Hennie Karin Westgaard 

Representant skolehelsetjenesten Linda Kristiansen 

Sekretær Hilde R Clausen 

 
 
Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  
SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 
Sak 1 Oppfølging av sak fra sist;  

Svar fra min.språklig rådgiver 
angående utfordringer i 
skolemiljø 

Lærer innledet med innmeldt sak fra sist. Stikkord er 
hvordan jobbe med inkludering mtp respekt for kjønn, 
gruppepress, likestilling med mere. 
 
Rektor har sendt henvendelse til minoritetsrådgiver i fylket 
og gikk gjennom svaret. Dette var sendt som eget vedlegg i 
saksinnkallinga slik at man kunne forberede seg.  
 
Det oppfordres til å at hele skolen jobber med tema 



 

 

Referat SU-SMU 

gjennom hele året, og gjerne inviterer med aktuelle 
samarbeidspartnere.  
SMU ble bedt om å ta stilling til videre prosess. 
 
SMU mente at tema er viktig, men kan være utfordrende å 
ta opp. Å jobbe forebyggende er grunnleggende. Elevene 
kan jobbe med dette i klassens time (se eget punkt senere i 
dag), og ansatte på skolen jobber med dette i pedagogisk 
refleksjon/et trygt og godt skolemiljø. Det utarbeides en 
plan for neste skoleår. 
Læringssenteret kan være en samarbeidspartner. 
I juni er det Pride-markering og elevrådet er involvert i dette 
arbeidet. 

Sak 2 Årshjul for Klassens time; 
Info, innspill og utarbeidelse 
av tema i årshjul. Det legges 
opp til 10 timer kommende 
skoleår. 

I forkant har man bedt elevrådet kjøre en prosess på dette; 
hva bør inn i årshjulet i de ulike månedene fra august-juni? 
Dette kan gjøres på elevrådsmøte 15.05. 
Ledergruppa har allerede drøftet saken på eget møte. 
Ansatt-representant må gjerne også innhente innspill. 

Alle kom med forslag til tema, temaer ble sortert, og 
deretter satt inn i et årshjul (se eget vedlegg). Klassene kan 
også legge inn andre tema selv ut fra eget behov. 

Sak 3 Medlemmer i SMU; 
Noen ansatte slutter og må 
erstattes. 

Lars Erik Kløve Olsen og Geir Enggrav ble foreslått som nye 
medlemmer etter at to avdelingsledere går av med pensjon. 
SMU-leder tar dialogen videre. 

 Eventuelt 1. Saker som man ønsker å ta opp neste gang: 
 
Hvordan forholder vi oss til «svinkjøring» på 
skoleområdet? Mopeder, ATV, UTV, russebiler og 
vanlige biler. 
 
Hvordan kan vi forbedre det fysiske utemiljøet.  
Mer «liv og røre» aktiviteter som elevene kan 
benytte i friminuttene? 

 

2. Endring av hvordan elevrådet organiseres.  
Elevene ønsker at tillitsvalgte er engasjerte og ikke 
tvinges til å være med. De ønsker at kun de klassene 
som vil, kan ha med representanter – og det er 
fleksibelt ut fra engasjement hvor mange 
representanter man har med. Klasser uten 
representant kan ivaretas av andre klassers 
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representanter.  
Rektor svarer at det er opp til elevene hvordan de 
selv vil organisere seg. 
 

3. Fordeling av skap med mere 
Elevrådet ønsker en forbedring i fordelinga av skap. 
Rektor svarer at man ikke kan ha førstemann til 
mølla, men at avdelingslederne setter opp et 
rettferdig klasse-oppsett på i august. 
Elevrådet ber at man også ser på mulighet til at flere 
skap settes opp på hensiktsmessige plasser. 
Yrkesfag ønsker lås på garderobeskap for å unngå 
tyveri. 
Rektor tar med seg innspillene til ledergruppa 
 

4. Arbeid rundt Ung Data 
Helsesykepleier forteller at det er flere positive 
endringer i på gang. Det kalles inn til et ekstra 
elevrådsmøte med helsesykepleier for å planlegge 
arbeidet videre. Ansatte får info på plandag i august. 

 

    

      

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 
  Ingen innmeldte saker denne 

gang 
Se sak 3 på eventuelt. 

   

   

   

 


